



Angel Jin

Head of Communications Air Liquide China

Angel was appointed as Head of Communications of Air Liquide China in June, 2021.

She joined Air Liquide in January 2013 and has held different positions in the communications team of increasing responsibilities since then.

In her current role, Angel is responsible for elevating Air Liquide China's reputation, connection with community and impact on society, while enhancing internal communications among employees by leveraging diverse tools and channels. She also works closely with the Group, World Business Line and Asia Pacific communications teams to execute programs and initiatives regarding sustainability, innovation, digitalization, etc.

Angel started her career as an editor at Linguitronics, and before joining Air Liquide she was communications specialist at Thyssenkrupp Elevator Asia Pacific.

Angel holds a M.A in English from Southeast University.



金晶

液化空气中国
企业传播部负责人

金晶于 2021 年 6 月被任命为液化空气中国企业传播部负责人。

她 2013 年 1 月加入液化空气中国企业传播部，八年中担任了不同的岗位，职责不断增加。

在目前的岗位上，金晶的主要职责是提升液化空气中国的声誉、加强与社区的联系和增加企业影响力，同时运用多种工具和渠道强化面向员工的内部沟通。她还与集团、全球业务线和亚太传播团队密切合作，推进有关可持续性、创新、数字化等方面的计划和举措。

金晶毕业后加入创凌担任编辑，在加入液化空气之前是蒂森克虏伯电梯亚太区企业传播专员。

她拥有东南大学英语硕士学位。